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CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 
Acta de la reunió del dia  12 de maig de 2010 

Assistents: 
 

Llar d’Infants l’Esquitx 

§ Sra. Fina González, directora 

§ Sra. Rosa Maria Serra  , representant del professorat. 

§ Sra. Fina Fernández, representant del personal no docent. 

§ Sra. Gemma Mas, representant de l’AMPA 

§ Sra. Montse Franch , representant de l’AMPA. 

CEIP. Els Pins 

§ Sr. Joan Palomeras, director 

CEIP. Torres Amat 

§ Sra. Rosa Vilà, directora 

§ Sra. M. Rosa Anfruns, representant del professorat 

§ Sra. Dolors Tudela, representant del professorat 

§ Sra. Ana Martínez, representant de l’AMPA 

§ Sr. Miquel Díaz, representant del personal no docent 

Escola Vedruna 

§ Sra. Magda Casòliva, directora. 

§ Sra. Lourdes Soler , representant del professorat 

IES Llobregat 

§ Sra. Marta Sellas, directora 

§ Sra. M. Alba Tomàs, representant del personal no docent. 

Escola Municipal de Música. 

§ Sra. Ruth Matamala, directora 

§ Sr. Jaume Torras, representant de l’AMPA 

Suport Tècnic. 

§ Sra. Anna Ureña, Educadora Social 

§ Sr. Quim Cruselles, Bibliotecari 

Ajuntament 

§ Sr. David Saldoni , Regidor d’Educació 
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§ Sra. Pilar Sala  , Regidora d’ERC 

Secretari del C.E. M. 

§ Ramon Garcia Alamillo, Tècnic d’Educació 

 

En presència de les persones esmentades en l’encapçalament d’aquesta acta 

i havent excusat la seva assistència el Sr. Alcalde , la resta de Regidors que 

formen part d’aquest Consell comença la reunió que té lloc a, a les disset 

hores i trenta cinc minuts del dia 20 de gener de 2010. 

 

Formen part de l’ordre del dia els següents assumptes: 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 

2. Número de preinscripcions als centres del municipi. 

3. Establiment dels dies de lliure elecció dels centres i Setmana del mes 

de febrer. 

4. Aspectes rellevants a destacar en el curs  

5. Seguiment i control. 

- Projecte de Millora de l’èxit escolar 

- PQPI i Curs preparació proves d’accés als CFGM 

- Consell d’infants: “La millor festa de la història” 

- Mostra “Espai de convivència” 

- Obres del Parc Pere Sallés 

6. Temes sobrevinguts. 

- Debat Familiar i Festes de les famílies. 

- Ajuts a les famílies per a la realització d’activitats a l’estiu. 

- Festa Lacenet 

7. Precs i preguntes.  

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 

 

Llegida l’acta del Consell Escolar del dia 20 de gener 2010, s’acorda per 

unanimitat dels assistents la seva aprovació. 
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2. Número de preinscripcions als centres del municipi .  

 

Els representants de la llar d’infants l’Esquitx comenten que encara falten 

dos dies per finalitzar el període de preinscripcions, però que a hores d’ara 

les dades són les següents: 

 

Dels nens nascuts l’any 2008 tenien 38 infants ja matriculats al centre i durant 

el període de matriculacions que encara està obert s’han preinscrit 10 

infants més; pel que fa als nascuts l’any 2009 tenen 11 alumnes matriculats 

als centre i 21 preinscripcions durant l’actual període; i per finalitzar cometa 

que s’han preinscrit 11 infants nascuts l’any 2010. 

 

La directora del centre comenta que encara hi ha places disponibles i que 

espera que puguin ser cobertes en els dos dies que encara queden de 

preinscripció.  

 

Els representants del CEIP Torres Amat comenten que han tingut 36 

matrícules a P3, una matrícula a 2n de primària i 2 a sisè de primària. 

 

Els representants de l’Escola Vedruna exposen que han tingut 20 matrícules 

a P3 i que tenen una matrícula a P4 que està en llista d’espera perquè no hi 

ha vacants per aquest curs.  

 

Els representants del CEIP Els Pins comenta que han tingut 13 matriculacions 

a P3, i que hi ha la possibilitat que es matriculin dos alumnes més que es van 

venir a informar-se del centre fora de l’època d’inscripció.  

 

La directora de l’IES Llobregat informa que tenen una matrícula de 60 

alumnes a primer d’ESO i que hi ha possibilitat de poder continuar 

conservant les 3 línies.  Continua la seva intervenció dient que s’ha 

aconseguit que tots els alumnes de Balsareny triïn l’IES Llobregat com el 

centre per continuar la seva formació i que això els alegra perquè era un 

dels objectius que es van plantejar quan van assumir la responsabilitat de 
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formar equip directiu. Per finalitzar la seva intervenció comenta que en 

aquest moments està oberta la matrícula per als batxillerats i els cicles 

formatius i que s’ha aconseguit que el curs vinent hi hagin dues línies de 

batxillerats al centre. 

 

Els representants de l’Escola Municipal de Música comenten que s’ha 

establert dos períodes d’inscripcions però que fins a finals de maig no es 

sabrà el número de matriculacions.  

 

3. Establiment dels dies de lliure elecció dels centres i Setmana del mes de 

febrer. 

 
El Regidor d’Educació inicia aquest punt de l’ordre del dia comentant que 

la Sra. Dolors Colell responsable dels Serveis Territorials d’Educació de la 

Catalunya Central ha de decidir quina serà la setmana al mes de febrer que 

no hi haurà classes, en principi s’està parlant de la setmana del dijous llarder 

( Del 22 de febrer al 6 de març) o la setmana de dimecres de cendra (del 

7al 13 de març). 

 

La directora de l’Esquitx comenta que segons sembla, el decret no estableix 

que les llars d’infants realitzin aquesta setmana i per tant ells faran horari 

normal durant aquests dies. 

 

Els representants de l’Escola Vedruna comenten que els nens faran festa 

però que ells han d’estar al centre i treballar en l’organització d’aquest ja 

que la feina que es feia durant el mes de setembre aquest curs l’hauran de 

fer compaginada amb les classes dels nens.  

 

El CEIP Torres Amat comenta que durant aquells dies ells no estaran al 

centre ja que allarguen fins el dia 2 de juliol la permanència del professorat 

al centre per tal de preparar el proper curs i alhora recuperar la feina que es 

feia a la setmana de setembre. També informa que ells tenien entès que els 
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Ajuntament i/o les AAMMPPAA són els responsables d’organitzar activitats 

de cara durant la setmana de febrer/març. 

 

Un cop fetes totes aquestes intervencions, el regidor d’Educació comenta 

que des de l’Ajuntament s’haurà de realitzar alguna cosa conjuntament 

amb les AAMMPPAA per tal de cobrir els matins d’aquesta setmana. S’està 

pensant en activitats diferents a les que fan a l’escola i que impliquin a les 

diferents entitats i organismes del poble, com per exemple el Pavelló 

d’esports o l’Escola Municipal de Música, el Carrilet... El regidor es 

compromet ha facilitar una proposta a les escoles per tal que puguin veure 

si es cobreix tots els sectors, també s’informa que aquesta setmana no serà 

gratuïta per a les famílies i que s’ha d’estudiar el costs que pot tenir així com 

possibles ajuts per aquelles famílies que més ho necessitin.  

 

Pel que fa als dies de lliure disposició, tots els centres escolars del municipi 

han determinat realitzar els dies 11 d’octubre de 2010 i  7 de desembre de 

2010. Però hi ha discrepàncies pel que fa al tercer dia ja que alguns centres 

prefereixen el dia 16 de maig i d’altres el dia 7 de gener. S’acorda que 

cada centre triï entre un d’aquest dos dies, per tal de coincidir el màxim 

possible. 

 

4. Aspectes rellevants a destacar en el curs  

 

Llar d’infants l’Esquitx 

 

Inicia aquest punt de l’ordre del dia fent referència a les obres del parc que 

creuen que és el que ha marcat més aquest curs pel que fa als accessos a 

l’escoles i els problemes que s’han ocasionat, principalment les primeres 

setmanes del mes de gener.  També informa a la resta del consell que en 

aquest darrer trimestre s’han iniciat les sortides del centre, el dia 21 de maig  

els més petits visitaran la granja dels Plans de Cornet i el dia 31 d’abril els 

grans de l’escola van visitar la granja de cal Mujal.  
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CEIP Els Pins. 

 

El director de l’escola vol destacar l’important augment pel que fa a la 

matrícula del centre i que això permetrà tenir un reforç de la plantilla pel 

que fa a l’educació infantil, però també es possible que hi hagi un 

desdoblament del grup i per tant això vol dir que es possible que s’hagi 

d’adequar l’espai .  

 

També valora molt positivament el fet que l’Ajuntament ofereixi la possibilitat 

de tenir un escriptor pels voltants de Sant Jordi i que la xerrada d’aquest curs 

amb l’escriptor Enric Larreula ha estat molt bé. 

 

CEIP Torres Amat 

 

Pren la paraula en aquests moments la directora del centre per tal 

d’explicar que durant el curs s’han anat fent les activitats que estaven 

programades i que de totes elles destaca la festa de Sant Jordi ja que 

aquests curs s’ha treballat entorn de la recuperació de les festes i tradicions 

populars del municipi.  També comenta que estan esperant que 

properament s’iniciïn les obres de l’escola i finalitza la seva intervenció 

comunicant a la resta del Consell que aquest és el darrer any de l’equip 

directiu de l’escola. Informa que aquesta decisió ha estat voluntària i que 

estan molt satisfetes de la feina realitzada durant aquest temps que han 

ocupat el càrrec. I finalitzen la seva intervenció agraint el tracte rebut per 

tot el Consell Escolar durant aquests sis anys que han estat l’equip directiu 

del CEIP Torres Amat.  

 

Escola Vedruna 

 

La directora del centre intervé en aquests moments per tal d’exposar que 

ha estat un curs molt mogut a nivell intern ja que el centre ha estat 

implantant una plataforma digital acadèmic administrativa que permetrà 

està oberta i interconnectada amb els pares i amb la resta d’escoles 
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Vedrunes de Catalunya.  Mitjançant aquesta plataforma s’ha aconseguit 

tenir totes les qüestions acadèmiques força endreçades i també ha ajudat 

aquests sistema en els treballs de l’agenda de qualitat.  Tot això ha fet que 

el professorat treballés molt i que hi hagi un gran desgast.  

 

Pel que fa a les qüestions ordinàries del curs, comentar que la festa de Sant 

Jordi va anar molt bé i l’actuació de l’Ajuntament també així com va 

agradar molt la xerrada amb Enric Larreula que van fer els alumnes de sisè.  

 

IES Llobregat. 

 

La directora del centre comenta que les activitats de Sant Jordi van anar 

molt bé i destaca el programa de ràdio que es va realitzar amb la 

col·laboració de l’Ajuntament de Sallent on els alumnes del centre van 

realitzar tot un seguit d’entrevistes a escriptors del municipi i professors del 

centre, així com també al Alcalde. Comenta que aquest any el programa 

ha sortit molt millor pel que fa als continguts gràcies al suport del tècnic 

d’Educació de l’Ajuntament que els va ajudar en aquestes qüestions. 

També valora positivament la xerrada d’Enric Larreula als alumnes de primer 

i informa que a partir del mes d’abril tots els alumnes de primer van poder 

disposar del seu ordinador i que això va ser possible gràcies a l’esforç de 

l’Ajuntament de Sallent i més en concret de l’Educadora Social. Comenta 

que els alumnes utilitzen aquesta eina de manera puntual quan és 

necessari. Tota aquesta moguda ha fet que s’adeqüessin les aules de primer 

i ara s’hauran d’adequar les de segon ja que l’any vinent. També la 

implantació dels ordinadors ha evidenciat la necessitat de formar al 

professorat en aquests temes, i també el centre ha pres la decisió de 

contractar un tècnic informàtic mitjançant el PROA. Per finalitzar amb 

aquesta qüestió exposa que els materials digitals existents en aquest 

moments es van adaptant cada vegada millor a les necessitats dels centres 

però encara són insuficients.  
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Per finalitzar la seva intervenció, la directora de l’IES fa saber a la resta del 

consell que el conveni amb l’empresa IBERPOTASH finalitza, que tant l’institut 

com el Departament estan interessats en continuar oferint aquesta formació 

per tal que les persones puguin tenir una formació adequada i obtenir el títol 

corresponent. Durant el temps que s’ha estat realitzant s’ha evidenciat que 

els alumnes estan molt interessats, però en aquests moments no se sap si 

l’empresa està interessada en la seva continuïtat.  

 

Escola Municipal de Música. 

 

La directora de la l’escola intervé en aquests moments i recorda que un dels 

objectius que es va plantejar el nou equip directiu de l’escola va ser que el 

centre tingués més projecció al poble, i vol destacar les qüestions que 

l’escola ha realitzat durant aquest curs per tal d’aconseguir-ho. Així doncs, 

han participat en l’hora del conte de la biblioteca, al Carnaval organitzat 

per Carrilet, per St. Jordi a la Plaça del Pare Claret, entre d’altres. També 

destaquen que l’escola ha participat també en les activitats que s’han fet a 

nivell de comarca i que el proper dia 5 de juny és el dia de portes obertes 

del centre i hi hauran actuacions. 

 

Biblioteca.  

 

El Bibliotecari destaca que les activitats de Sant Jordi organitzades per la 

biblioteca en les quals van participar les escoles van anar molt bé. I que el 

que estan notant cada vegada més és l’ús de portàtils dels alumnes de l’IES. 

 

Abans de finalitzar amb aquest punt de l’ordre del dia, el Regidor 

d’Educació pren la paraula per tal de destacar la implicació de les escoles 

com ara l’Escola Municipal de Música en el poble. Destaca que tots fem 

poble i que la col·laboració i la obertura de les escoles cap el poble és el 

que dóna identitat. Per finalitzar aquesta intervenció, vol agrair a l’equip 

directiu del CEIP Torres Amat l’esforç de tirar endavant l’escola de primària 
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més gran del municipi i els encoratja a continuar treballant per l’escola i a 

col·laborar amb el nou equip directiu.  

 

5. Seguiment i control. 

 

Inicia aquest punt de l’ordre del dia el tècnic d’educació que descriu 

breument les diferents accions que s’han portat a terme en els projectes 

educatius del municipi i que es concreten en els següents: 

 

Projecte de Millora de l’èxit escolar (2n i 3r Trimestre) 

Primària – Secundària 

- S’ha realitzat la coordinació d’anglès en la qual es va decidir participar 

en el llibre digital que els alumnes de 1r d’ESO estan confeccionant.  

- Demà es realitzarà una nova reunió per tal de valorar l’experiència i 

alhora establir les línies de treball de cara al proper curs.  

- Es va dur a terme com cada any la Trobada d’alumnes de 6è dels 

diferents centres escolars i de 1r d’ESO. 

- El proper dia 20 es realitzarà una reunió amb els directors dels centres de 

primària i secundària per tal d’avaluar totes les accions dutes durant 

l’any pel que fa a la coordinació entre primària i secundària així com 

també per prioritzar les línies de treball. 

Llars d’infants – Primària.  

- S’ha posat en comú com es treballen els aliments a l’educació infantil 

en cada un dels centres participants.  

- Es va acordar realitzar una xerrada sobre el tema de l’alimentació que 

tindrà lloc demà i que anirà a càrrec de Pilar Senpau sota el títol 

“Aliments imprescindibles per viure i ser feliç”. 

- El dia 28 de maig es realitzarà la trobada d’infants de maternal i P3 al 

parc. Després de l’experiència de l’any passat i tenint en compte el 

gran número de nens, a la darrera reunió es van establir les línies de com 

hauria d’anar la trobada.  

 

PQPI 



 

 10 

El tècnic d’educació informa que el curs finalitzarà a finals de maig, i que la 

valoració al respecte ha estat molt positiva des del punt de vista de l’evolució 

dels alumnes. 

 

Cal dir que dels 16 alumnes matriculats a l’inici de curs, en aquests moments 

només en queden 10. La resta va abandonar el curs després de les festes de 

Nadal per qüestions personals a excepció d’un alumne que va ser expulsat per 

l’incompliment de les condicions que pactades al començament del curs.  

 

Els 10 alumnes actuals s’han presentat tots a les proves d’accés per als Cicles 

Formatius de Grau Mig i estan esperant els resultats. També cal dir que en 

aquest moments estan treballant el projecte integrat del PQPI. Durant els 

mesos de febrer fins fa una setmana han estat realitzant pràctiques a diferents 

empreses i també la valoració d’aquestes pràctiques ha estat molt positiva.  

 

La directora de l’IES Llobregat intervé en aquest moments per tal de 

destacar la importància d’aquest programa pel que fa a la responsabilitat 

social i comentar que segons li han dit des del Departament d’Educació, 

l’Ajuntament de Sallent és l’únic que ha assumit la responsabilitat 

econòmica de portar a terme un programa com aquest.  

 

Un cop finalitzada la intervenció de la directora de l’IES Llobregat el Regidor 

d’Educació intervé per tal de comentar que de cara al proper curs no es 

podrà realitzar un altre PQPI perquè el perfil d’alumnes és molt específic i no 

sabem si n’hi hauran suficients alumnes; així com també no se sap si altres 

administracions atorgaran ajuts per tal de poder-los realitzar. No obstant, 

amb la finalitat de donar una possibilitat de tornar-se a incorporar al sistema 

educatiu a aquelles persones que no tenen el títol en ESO i gràcies al suport 

de la diputació de Barcelona el que si que es farà és un Curs de preparació 

provés d’accés als CFGM. El regidor comenta que la Diputació de 

Barcelona ha establert un seguit de mesures d’acompanyament als ens 

locals davant els efectes de la crisi econòmica.  De entre totes les mesures, 

l’Àrea d’Educació porta a terme un programa de mesures formatives per 
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lluitar contra la crisi i ha escollit al municipi de Sallent entre altres de la 

província de Barcelona per tal de poder impulsar-lo.  

 

El programa consisteix en l’organització d’un curs de preparació per a les 

proves d’accés a cicles formatius de formació professional de grau mitjà que 

tindrà una durada de 330 hores i que en principi s’iniciarà al mes d’octubre. El 

nombre mínim de persones participants ha de ser 20 i e màxim de 35, els 

condicionats per tal de poder realitzar aquest curs és tenir 17 anys o bé 

complir-los l’any de realització de les proves i no disposar del Graduat en ESO.  

 

Pren novament la paraula el tècnic d’Educació per tal d’exposar les diferents 

activitats i accions que s’han portat a terme al Consell d’infants.  Així doncs, 

durant aquest curs els Consellers Infantils han estat treballant per tal de 

preparar una festa per als infants del municipi. Han prioritzat les activitats que 

els nens i nenes de Sallent van proposar a l’enquesta realitzada l’any passat en 

funció de les més sol·licitades i de les que es podien assumir. També van ser 

conscients del pressupost que es disposava per tal de realitzar la festa i han 

estudiat els pressupostos de diferents empreses per tal de contractar aquella 

que s’ajustava més a les necessitats de la festa i que alhora fos més 

econòmica. Després del disseny de les activitats, programes, etc. els dies 29 i 30 

de maig es realitzarà la festa que tindrà tot un seguit d’actes tant esportius 

com culturals i que tothom haurà pogut veure ja que els programes s’han 

repartit per les diferents escoles de primària.  

 

El Regidor d’Educació torna a intervenir per tal d’explicar en què consisteix la 

mostra “Espai de convivència” .  Comenta que durant els dies de les 

Enramades a l plaça de la Vila hi haurà instal·lada una mena d’enramades 

sobre la tolerància, el respecte i la diferència. En aquesta mostra hi hauran les 

poques fotografies que van realitzar els nens de primària i totes les que es van 

fer el dia de rei sumant-se a la iniciativa de l’Ajuntament.  

 

Un cop finalitzat aquest tema, el Regidor exposa la situació de les obres Parc 

municipal.  Les obres del parc han finalitzat i s’ha adequat l’espai central, tot i 
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que s’ha detectat que hi ha problemes pel que fa al drenatge del passeig i per 

tal de solucionar-ho caldria aixecar el terra uns 50cm, posar-hi unes pedres i 

després cobrir-ho amb sauló. El regidor explica que aquesta intervenció 

s’haurà d’ajornar ja que el dia 25 de maig hi haurà l’acte de replanteig de les 

obres del Torres Amat i a partir de llavors part del passeig tornarà a estar 

ocupat per les obres d’aquesta escola. Un cop finalitzades es mirarà d’arreglar 

el tema del drenatge del passeig i alhora es podrà es construirà una mena de 

vorera per tal de facilitar els accessos a les escoles.  

 

La directora del la llar d’infants, comenta que els nens que es queden a 

berenar per les tardes juguen a treure les canyes dels arbres acabats de 

plantar i a ficar-se entre els arbres i el jardí i que els pares estan petant la 

xerrada i no els diuen res. També representants del Torres Amat comenten que 

tot i que el drenatge del passeig pot ser que no estigui bé, també cal esmentar 

que molts dels desaigües estan tapats i això fa que no puguin empassar-se 

l’aigua de la pluja. En relació al parc, també alguns representants de les 

associacions de pares i mares posen en coneixement de l’Ajuntament que 

l’espai de jocs infantil de parc està en mal estat i que en tot el municipi només 

hi ha dos gronxadors amb cadireta per als nens més petits.  

 

El regidor d’Educació pren nota de tots els comentaris que s’han realitzat amb 

la finalitat de buscar-hi una solució.  

 

6. Temes sobrevinguts. 

 

El regidor d’Educació dóna la paraula a l’Educadora Social per tal que 

expliqui com funcionaran els diferents ajuts a les famílies. La Sra. Anna 

Ureña exposa que es realitzaran 3 línies d’ajuts, una per activitats d’estiu, 

per a llibres de text i per activitats extraescolars. Explica els terminis 

establerts per cada una d’aquestes línies de subvenció.  

 

En aquests moment, la Sra. Gemma Mas, representant de l’AMPA de la 

llar d’infants l’Esquitx, demana perquè no s’amplien els criteris de 
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concessió d’aquest ajuts, perquè considera que hi ha famílies en què el 

para i la mare treballen i tenen la necessitat de deixar els seus fills en els 

casals d’estiu o fent activitats extraescolars i no rebran cap tipus d’ajut; 

mentre que famílies en les quals només treballa un dels progenitors i 

l’altre es pot fer càrrec del fill/a si que rebran ajuts. Ella considera que els 

ajuts haurien d’anar destinats a reduir el cost total de les activitats.  

 

L’Educadora Social intervé en aquest moments per tal d’aclarir que les 

bases contemplen uns criteris econòmics però també d’altres criteris que 

intenten puntuar situacions socials de cada una de les famílies. El regidor 

d’Educació i el Tècnic comenten que les subvencions que l’Ajuntament 

atorga a les entitat, així com aquelles que es reben d’altres 

administracions tenen com a finalitat abaratir el cost de les activitats 

organitzades per les associacions de pares i mares i que això repercuteixi 

en la quota de les famílies. Mentre que la línia d’ajuts que en aquests 

moments s’està exposant intenta ajudar a aquelles famílies que tinguin 

més necessitats.  El regidor d’Educació entén la preocupació de l’AMPA 

de l’Esquitx ja que volen organitzar un casal d’estiu i el servei d’acollida 

matinal però no poden rebre cap tipus de subvenció de la Generalitat 

de Catalunya; en aquest sentit, el regidor els fa saber que miraran la 

manera de poder donar suport des de l’Ajuntament a les iniciatives de 

l’AMPA i que s’estan estudiant diferents possibilitats.  

 

La directora de l’Esquitx intervé en aquest moments per manifestar que 

considera que és una mica precipitat l’organització del Casal d’estiu i 

que en tot cas s’ha de demanar al Departament el permís per poder 

utilitzar les instal·lacions del centre.  

 

Tornant al tema dels ajuts, l’educadora social comenta que dilluns de la 

setmana vinent s’acaba el període per presentar sol·licituds per als 

casals d’estiu però estan pendents de realitzar una pròrroga; també 

dilluns vinent comença el període per presentar sol·licituds per a llibres 

de text i al mes de setembre s’iniciarà el període per a les activitats 
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extraescolars. Pel que fa a les ajudes per l’adquisició de llibres de text, es 

repartirà el divendres d’aquesta setmana informació per les escoles.  

 

En relació als ajuts a les famílies, la directora de l’Escola de Música 

manifesta la seva preocupació pel que fa a moltes famílies que degut a 

la situació de crisis els costa afrontar els pagaments de les quotes es 

plantegen treure al seu fill/a de l’escola.  Creu que els ajuts que es van 

concedir l’any passat eren insuficients i que potser podrien haver altres 

alternatives com per exemple que les famílies no paguessin les quotes de 

lloguer dels instruments per exemple.  També exposa que l’escola té 

previst de cara a l’any vinent oferir una tallers musicals als alumnes que 

no venen a l’escola de música perquè no volen o no poden i que des de 

les escoles de primària s’ha detectat que tenen habilitats per aquest art. 

 

El regidor d’Educació comenta que es tindrà en consideració les 

propostes que realitza l’escola i els demana que per aquest tipus de 

qüestions es coordinin amb els Serveis Socials de l’Ajuntament.  Continua 

la seva intervenció informant que el dissabte dia 15 de maig es realitzarà 

al parc la Festa de les famílies del Consell Comarcal.  Aquesta festa és la 

culminació de la feina realitzada pel Consell Comarcal al llarg del temps 

per tal de treballar la igualtat entre les persones. Durant el curs 2010 el 

s’ha portat l’activitat “Juga amb la igualtat” a 7 centres escolars de 3 

municipis (Sallent, Sant Joan de Vilatorrada, Sant Fruitós de Bages i 

Castellfollit). Cal dir que el municipi de Sallent és el que ha participat el 

segon municipi que ha participat d’una manera més massiva a la resta 

de poblacions realitzant el taller un total de 336 infants i pel que fa al 

retorn dels Debats familiars ha estat del 76% aproximadament. 

 

Per finalitzar amb aquest punt de l’ordre del dia , el regidor recorda a 

tots els assistent que el proper dia 14 de maig es realitzarà la Festa 

Lacenet al parc municipal com ja és tradició al llarg de tots aquest anys. 

 

7. Precs i preguntes.  
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La directora de l’Escola de Música pregunta quan seran les dates dels 

propers consells escolars i demana si podria canviar-se el dia i fer-los els 

dilluns.  

El tècnic d’educació reconeix que és una de les qüestions que sempre es 

parlen en aquest darrer consell del curs i que aquest any no hi ha pensat 

en determinar-les. No obstant, sempre són aproximadament el tercer 

dimecres del mes d’octubre i del mes de gener i el segon dimecres del 

mes de maig. Pel que fa al canvi de dia, és una qüestió que es pot 

modificar si tothom hi està d’acord.  Per concloure, comenta que en el 

moment en el qual enviï l’acta del consell per revisar proposarà els dies 

dels propers Consells.  

I sense més assumptes a tractar, es dóna per finalitzada la reunió quan són 

les dinou hores i quaranta cinc minuts del dia indicat a l’encapçalament 

d’aquesta acta. 

President del Consell Secretari del Consell 


